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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés elnöke
részére
Budapest

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lett a sorsa a Grippen - ellentételezésnek? " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Kiss Péterhez, a Miniszterelnöki Hivatalt vezető
miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Az előző ciklusban a vadászrepülőgépek beszerzésének ellentételezésére a magyar és a
svéd kormány megállapodott, hogy svéd befektetők termelő-beruházásokat hoznak
hazánkba. Akkor a sajtó is sokat foglalkozott a kérdéssel, a kormányváltás óta viszont
keveset hallani erről a kérdésről .
Kérem tájékoztasson a következő kérdésekről .

Érvényben van-e a korábbi megállapodás?
Ha igen, mely területekre érkeztek svéd befektetők és milyen beruházásokat
hajtottak végre?
Van- még lehetősége önkormányzatoknak, vagy vállalkozóknak bekapcsolódni ebbe
a folyamatba?

Segítségét előre is köszönöm .

Hajdúböszörmény, 2005 . szeptember 14 .
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